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Notulen 

1. Opening 

Dhr. Hanri Timmerman opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  

Dhr. Hanri Timmerman merkt op dat mw. Aly Steenbergen aftredend is. Mw. Corien v.d. Belt 

heeft aangegeven haar termijn niet te willen verlengen. De gmr heeft in augustus 2 vacatures. 

Het zou mooi zijn als de oproep voor nieuwe leden voor de meivakantie verzonden kan 

worden.  

 

De agenda worden door de leden van de gmr besproken.  

 

Dhr. Rien Hofman maakt de opmerkingen dat er veel Engels wordt gebruikt in de notities. Hij 

stelt voor om gewoon Nederlands te gebruiken. Dhr. Hanri Timmerman merkt op dat de 

meeste notities geschreven worden voor de directeuren en als zij geen opmerkingen hierover 

hebben, het goed is op de manier waarop de notities geschreven worden.  

 

Op de punten Scholenverdeling en vacatures komen tijdens de vergadering van april opnieuw 

aan de orde.  

2. a. Notulen gmr vergadering d.d. 24 januari 2024  

 De notulen worden vastgesteld en zullen worden doorgestuurd aan de MR’en en      

 geplaatst op de website.  

b. Actielijst: de actielijst wordt vastgesteld.  

    c. Besluitenlijst: de besluitenlijst wordt vastgesteld.  

3. a. Mededelingen gmr  

        Over de schriftelijke mededelingen zijn geen vragen.   

    b. Mondelinge en schriftelijke mededelingen vanuit het cvb 

        Vacature directeur nieuwe school Creil: Dhr. Dirk van ’t Sant vertelt dat gisteravond de 1e  

        gespreksronde heeft plaatsgevonden. Hij heeft een goed gevoel over de kandidaten en  

        Aves gaat er zeker uitkomen.  

        De procedure voor de vacature directeur De Carrousel gaat binnen kort starten.  
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Notulen 

         Ook vertelt dhr. Dirk van ’t Sant dat de Arbeidsmarkttoelage weer is toegekend. 

         De hoogte van het bedrag is nog niet bekend.  

         Het cvb geeft aan dat als er geen leerkrachten zijn er soms een leraar ondersteuner   

         wordt ingezet. De leraar ondersteuner staat een dag voor de klas en het cvb is van  

         mening dat hij/zij een beloning vanuit de Cao moet ontvangen. Het cvb is daarmee bezig  

         en probeert een gezamenlijk standpunt in te nemen met diverse besturen. Opgemerkt  

         wordt dat het waarschijnlijk om een toelage zal gaan.  

Emmelhage 

Afgelopen maandag is in de Raadscommissie de noodoplossing voor Emmelhage 

besproken. Er zullen 3 noodlokalen op het stuk grond bij de Poeisz worden neergezet. 

Het cvb verwacht over 2 jaar een nieuwe school te kunnen beginnen. Het werven van 

personeel wordt nu opgestart. De school zal starten met de groepen 1 t/m 3. Over 2 jaar 

groep 1 t/m 5. Het cvb hoop te starten met 50/60 leerlingen.  

Fusies diverse scholen  

In Creil zullen de 2 scholen, De Regenboog en Fondali, in augustus met elkaar gaan 

fuseren. In Marknesse zijn de diverse werkgroepen voorstellen aan het uitwerken. Met 

betrekking tot Ens stelt het cvb dat als er verzoeken van de 3 MR’en binnenkomen er na 

de zomer gestart zal worden. In Bant heeft de gemeente contact met Aves opgenomen. 

Het verzoek is om te kijken naar de scholen want er moet een nieuwe gymzaal gebouwd 

worden.  

4. Gesprekkencyclus 

Het cvb heeft feedback ontvangen van diverse geledingen. Naar aanleiding daarvan zijn er 

veranderingen aangebracht. De leden van de gmr zijn van mening dat het mooi is dat het 

flexteam wordt meegenomen in de cyclus. De P van de gmr stemt in met deze notitie.  
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Notulen 

5. Personeelsvereniging 

Dhr. Hanri Timmerman vraagt waarom dit stuk ter instemming op de agenda staat. Moet dit 

niet ter informatie zijn. Dhr. Jos Timmermans stelt dat het gaat om salaris wat ingehouden 

wordt en daar heeft de P van de gmr wat over te zeggen. Dhr. Robbert Bouma vraag of er 

gevraagd is of de achterban belangstelling heeft. Dhr. Dirk van ’t Sant merkt op dat er geen 

behoeftepeiling is gedaan.  Dit is ontstaat vanuit amplitie. Wat is goed en actief 

werkgeverschap en wat vragen de jonge mensen binnen Aves. 

De leden van de gmr vinden het lijken op het donorschap. Je moet je aanmelden als je niet 

wilt meedoen. Is het niet prettiger om het andersom te hebben. Dhr. Dirk van ’t Sant geeft 

aan dat het een standaardvraag is als je je arbeidscontract aangaat. Aves biedt dit aan als 

arbeidsvoorwaarde.  

De gmr vraagt of de PV alleen voor leerkrachten is of is de PV ook voor partners. Dhr. Jos 

Timmermans geeft aan dat dit een besluit is voor het bestuur van de PV.  

De P van de gmr stemt in met de Personeelsvereniging.  

 

6. Governance – statutenwijziging rvt benoeming + aanpassing reglement gmr 

Opgemerkt wordt dat de rvt op dit moment heeft gekozen om dit onderwerp te parkeren. Bij 

de rvt speelt het issue niet, ze zijn compleet. Als gmr moeten we goed nadenken over de 

timing. Doe je er verstandig aan om dit op dit moment te doen. Doet de gmr er goed aan om 

het traject niet mee te lopen.  

Dhr. Hanri Timmerman merkt op dat tijdens de jaarvergadering de achterban gepolst is. De 

leden van de gmr hadden in de vorige vergadering al consensus over het item ‘geen scheiding 

in denominaties’ binnen de gmr. Dhr. Jos Timmermans zegt dat je als gmr mag zeggen dat er 

geen denominaties aan de gmr verbonden zijn. Daar heb je al gmr de vrijheid voor. Je kunt 

beide geledingen (rvt & gmr) los van elkaar zien. 

Vandaag is een mail van dhr. Rien Hofman binnengekomen. Hier staan een aantal vragen in 

die zeker besproken moeten worden. Besloten deze mail door te sturen aan het cvb en tijdens 

de volgende gmr vergadering hierop terug te komen. 

Dhr. Timmerman geeft aan dat als het medezeggenschapstatuut is aangepast de leden van de 

gmr kunnen instemmen met dit punt. Daarna kunnen de vacatures verspreid worden.  

 

7. Kinderopvang  

Mw. Corien v.d. Belt vraag aan dhr. Dirk van ’t Sant om de presentatie te laten zien die zij in 

het vooroverleg hebben besproken, zodat de leden van de gmr duidelijker inzicht krijgen. De 

leden van de gmr stemmen in met de aanpassing in het Functieboek.  
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8. Concept Bestuursjaarverslag 2023  

Over het bestuursjaarverslag heeft de gmr geen vragen. Het jaarverslag komt terug met de 

jaarrekening.  

9. Notitie: hoe werkt het Aves flexteam 

Twee leden van de gmr hebben een gesprek gehad met mw. Maartje Kroes. Besproken is o.a. 

de verantwoordelijkheden. De mening is dat er veel kansen in zitten, maar het moet niet een 

groep mensen worden die 20 jaar in het flexteam zit. Vijf van de zeventig mensen zitten wat 

langer in het flexteam. Deze personen vinden het heerlijk om rond te kijken op de diverse 

scholen. Na verloop van tijd landen ze weer op een school. De gmr vraagt of dit stuk wel rijmt 

het met manifest. Collega’s die jarenlang hebben bijgedragen aan de ontwikkeling van de 

scholen gaan nu het flexteam in.  

10. Kansengelijkheid bij mobiliteit 

De leden van de gmr staan helemaal achter dit stuk.  

Voorbereiding gesprek met rvt d.d. 3 april 

De rvt wil graag spreken over inclusie, identiteit en burgerschap en kinderopvang. De gmr 

stemt in met deze punten en hebben geen toevoegingen.  

In de volgende vergadering zullen we terugkomen op Governance (in combinatie met mail 

dhr. Rien Hofman), scholenverdeling en vacatures. 

 

Dhr. Timmerman dankt de aanwezigen vervolgens voor hun inbreng en sluit de vergadering.  


